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Justerat via e-post den 16 oktober 2023. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  

Kerstin Tovesson (PRO) 
Per Rudin (PRO) 
 

Ersättare:  Marianne Elinsdotter (PRO) 
 Karin Bergman (PRO    

Britt Holmström (SPF)  
Catrin Jarl (SPF) 
    

Frånvarande: Catarina Stavenberg (SPF) 
Åsa Kindblom (SKPF) 
Lars Bromander (SKPF) 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns med tillägg av en ny punkt 6 - besök 
av KPR:s Astrid Kågedal.  
 

3. Val av justerare 
Ordförande Cecilia Söderman och vice ordförande Per Rudin 
väljs till justerare. 
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4. Anmälan av justerat protokoll från den 11 september 
2023 för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Ärende 8 Månadsrapport september 2023 
Under rubriken sammanfattning undrar rådet kring behovet 
av platser på vård- och omsorgsboende som successivt 
bedöms öka under året. Rådet undrar vad detta kan bero på? 
Avdelningschef Odini Nzeribe svarar att det kanske skulle 
kunna vara vårdskulden från pandemin som nu slår igenom. 
Samma trend ses i flera andra stadsdelar. Generellt så ökar 
även andelen och antalet äldre äldre vilket skulle kunna 
påverka behovet av platser.  
 
Ärende 11 Förlängning av entreprenadavtal avseende driften 
av vård- och omsorgsboendet Sofiagården 
Rådet stöder förvaltningens förslag om att stadsdelsnämnden 
rekommenderar äldrenämnden att förlänga avtalet med 
Vardaga avseende driften av Sofiagårdens vård- och 
omsorgsboende från och med den 1 november 2024 till och 
med den 31 oktober 2027. 
 
Ärende 12 Förlängning av entreprenadavtal avseende driften 
av vård- och omsorgsboendet Sjöstadsgården  
Rådet stöder förvaltningens förslag om att stadsdelsnämnden 
rekommenderar äldrenämnden att förlänga avtalet med 
Humana avseende driften av Sjöstadsgårdens vård- och 
omsorgsboende från och med den 1 november 2024 till och 
med den 31 oktober 2027. 
 
Ärende 22 Stockholms stads trygghetsprogram 2024-2027 
Rådet lyfter vikten av ett trygghetsprogram i dessa oroliga 
tider.  
 
Ärende 24 Förslag till detaljplan för fastigheten Lövholmen 
12 m fl i stadsdelen Liljeholmen, S-Dp 201713571 
Rådet bilägger sitt yttrande. Se bilaga 1. 
 
Rådet ställer en fråga kring vad en kontorsremiss är. En 
kontorsremiss skrivs oftast när det är för kort om tid för att 
ärendet ska hinnas med att behandlas på nämnd. 
Kontorsremisser tas sedan upp som ett anmälningsärende på 
närmast efterföljande nämndsammanträde.  
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6. Besök av Astrid Kågedal från KPR 
Astrid Kågedal redogör för Stockholms stads organisation 
kopplat till pensionärsrådens uppdrag. 
Kågedal beskriver vidare KPRs uppdrag. KPR ligger under 
äldrenämnden. KPRs arbete organiseras i mindre 
arbetsgrupper med olika teman exempelvis digitalisering och 
boendeplanering. Arbetsgrupperna träffas ofta mellan 
ordinarie möten. Samverkan med de lokala råden sker genom 
att representanter i KPR har en varsin stadsdelsnämnd och där 
alla representanter har i uppdrag att besöka respektive 
nämnds råd.  
 

7. Information från avdelningschefen 
 

- Markanvisningar kopplat till boenden för äldre.  
Det pågår ett intensifierat arbete med 
stadsbyggnadskontoret och exploateringskontoret 
gällande utbyggnad av äldreboendeplatser. Problem 
för Micasa som handlar om att en stor del av 
fastigheterna behöver omfattande underhåll. Rådet vill 
gärna veta mer kring detta och förvaltningen föreslår 
att Charlotta Jaensson, strateg på äldreförvaltningen, 
bjuds in till ett kommande sammanträde. 
 

- Odini Nzeribe informerar kring vad som pågår just nu 
gällande övertagandet av Bergsunds vård- och 
omsorgsboende. Det har varit en smidig 
verksamhetsövergång. Samtlig personal och chefer 
har valt att följa med till Stockholms stad. 
  

- Odini Nzeribe redogör för kösituationen på stadens 
vård- och omsorgsboenden. Det finns redan idag brist 
på platser om man ser till antal lediga 
lägenheter/platser i förhållande till hur många som 
står i kö. 

 
- Resultaten på Socialstyrelsens brukarundersökning 

”Så tycker de äldre om äldreomsorgen” har kommit. 
Förvaltningen presenterar resultaten på nästa 
sammanträde den 13 november. 
 

- Stockholms stads budget släpps på onsdag den 11 
oktober. 
 

8. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Nytorgsgården: Ansvarig kontaktperson har träffat både 
biträdande enhetschef och aktivitetssamordnare.  
Hornskroken: Ansvarig kontaktperson har varit i kontakt med 
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verksamhetschef och enhetschef och tar del av de månadsbrev 
som skickas till anhöriga. En reflektion är att verksamheten 
inte påverkats speciellt av beskedet om övertagandet utan allt 
löper på som vanligt. 
 

9. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Bordlägges till nästa gång. Önskemål från rådet om att få 
KPRs protokoll mejlade separat. 
 

10. Information om inkomna handlingar 
Inga övriga handlingar. 
 

11. Balanslista 
a) Föreläsning med Palle Storm – skjuts på till nästa år 
b) Uppföljning gällande borttagna indikatorer (utevistelse 

samt mat- och måltidssituation) – lyfts på nästa 
sammanträde i samband med presentation av resultaten 
från socialstyrelsens brukarundersökning. 

c) Besök på trygghetsjouren av representant från 
pensionärsrådet – Odini Nzeribe kollar upp status och 
återkommer. 

d) Gemensam workshop med innerstadens övriga 
pensionärsråd – Nicoletta Zoannos stämmer av med 
övriga stadsdelar och återkommer. 
 

12. Övriga frågor 
 

- Önskemål från rådet att få en dragning från 
hemtjänsten kring kontinuitet och andra relevanta 
frågor. Odini Nzeribe återkommer med förslag på när 
i tiden detta kan ske. 
 

13. Nästa sammanträde  
13 november 2023 
 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 

 
Bilaga 

1. Yttrande över samråd om förslag till detaljplan för 
Södermalm 8:57 i stadsdelen Södermalm, S-Dp 2015-
10893 

 


